



英孚教育

连锁加盟新被特许人申请表 New Franchisee Application Form

感谢您对英孚教育连锁加盟的兴趣，此申请表将帮助您准备和提交您的个人信息，这是我们授予新连锁加盟被特许经营权时必须考虑的事项。本表格适用于中国地区的特许经营申请，请以中文或英文填写。请把填写好及已签字确认申请表格和最新简历以电邮方式寄到以下电邮地址：yingfu.bd@yingfu.com

Thank you for your interest in applying to be our Franchisee of Yingfu Center, this application form will help you prepare and present your personal information which is essential for our consideration in granting a Franchise. This form is applicable to franchise operation in mainland China. After completing this form in Chinese or English, please submit the completed application form with your signature, and the latest resume to the following e-mail address: yingfu.bd@yingfu.com

A. 申请人资料 Personal Data of Applicant

中文姓名（姓氏和名字） Chinese Full Name	英文姓名（如适用） English Name (If applicable)	出生日期 Date of Birth
性别 Gender	国内手机号/联络电话 Local Mobile Number / Phone Number	联络电邮地址 Email Address
邮寄地址 Postal Address		

B. 业务与财务状况 Business and Financial Status

1. 是什么原动力驱使您计划投资营运英孚教育特许经营业务？为什么选择了我们？
What is your motivation and why have you chosen our franchise?

2. 您打算在那一个地区（如：市）开拓英孚教育中心业务？
In which location (i.e.: city) would you like to operate a Yingfu Center?

3. 您打算投资多少资金于这项业务？那资金的来源是什么？
How much capital do you have available to invest in this business and what will be the source of these funds?

4. 你将拥有此特许经营业务百分之几的股权？如果这是加入合伙，请说明谁是您的合作伙伴和股份。他们需要填写自己的申请表。
What percent of the equity of this franchise business will you own? If this is a joint partnership, please indicate other partner(s) and their shareholding. They need to fill out their own application form.

5. 请分享有关的个人技能或经验，让您成为一个成功的特许经营人？
What skills or experience do you have that you believe will make you a successful Franchisee?

6. 请列出您当前最近五年中管理或拥有（及曾经管理或拥有过的）的任何公司。
List any companies you currently and/or have managed or owned in the last five years.

7. 您有没有卷入过商业失败？请提供详细信息。
Have you ever been involved in a business failure? Please provide details.

8. 你预计在此特许经营业务中将会是什么职务角色？你预计这将会随着往后不久的时间有所改变吗？
What role do you foresee taking within the franchise and do you see this changing over time?

签署声明 Declaration and Signature

本人将附带**最新简历**与此表格一并寄到English One AG 的电邮地址
yingfu.bd@yingfu.com。I will e-mail both **latest resume** and this application form to
English One AG at
yingfu.bd@yingfu.com.

本人谨此签名声明，就本人所知，上述详情与附带的文件均属事实的全部及正确无误。
I hereby declare that the details above are true and correct to the best of my knowledge.

签名 Signature:

姓名 Name:

签署日期 Date: 年 月 日